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Verenigingsondersteuning Resultaat Status

Probeerbadminton Resultaat: Vaststelling wijze uitvoering voor de jaren 2025+

We zijn op dit moment bezig met de opstart van de editie van 

2024. Hiervoor hebben we een inventarisering gedaan naar de 

kosten en opbrengsten van probeerbadminton. Hoewel er 

afgelopen jaar minder verenigingen deelnamen, wordt het als actie 

nog zeer positief gewaardeerd en levert het BN als organisatie veel 

op. Hierbij valt te denken aan data die we van de deelnemers 

verkrijgen, maar ook inkomsten vanuit aanmeldingen en 

deelname. We blijven kijken naar verbeteringen, zonder daarbij de 

kracht van samen optrekken te verliezen.

Jeugd/Bamito

Resultaat: Groei van 10%  van verenigingen die Bamito geimplementeerd 

hebben

Implementatie is hier lastig te duiden. Veel verenigingen werken 

met de kaarten, sommigen zijn hierdoor wel geïnspireerd maar 

gebruiken de kaarten niet. We zien een groei van meer dan 10% in 

vraag naar diploma's en aanbod van FUNdagen. Om de groei beter 

te kunnen duiden zijn we aan de slag met een lijst waarop 

verenigingen aan kunnen geven wat er van het programma 

gebruikt wordt. Zie het als een soort keurmerk Bamito waarbij 

verenigingen bij voldoende vinkjes voldoen aan "heeft 

geïmplementeerd"

Resultaat: Tevens hebben we de ambitie minimaal 1 bijscholing Bamito’s 

Jeugdprogramma per maand te organiseren (reëel). 

We zitten op dit moment op 8 stuks, deels afgerond, deels bezig en 

deels nog in planning. 

Jeugdcompetitie

Resultaat: 10% groei (circa 400 jeugdleden) van de deelname aan de 

Jeugdcompetitie Meer bekend na inschrijvingsdeadline op 15 mei

Impuls versterken sportbonden Resultaat: Inrichting van 1 lokale Trainerspool bv in de Randstad

Met de impuls hebben we een nieuwe collega aangesteld. Deze 

collega zal in juni starten met het opzetten van cluster(s). Een 

eerste opzet van profielen waaraan de trainers moeten voldoen is 

gemaakt. Hiermee stappen we richting het nieuwe seizoen richting 

verenigingen om een pool op te starten.

Resultaat: 10% groei van aantal verenigingen die gebruik maken van de services 

van het Sportakkoord

We zitten nog niet op de helft van het jaar, maar zitten op dit 

moment op 32 aanvragen, daarmee is dat al 1 aanvraag meer dan 

in 2023.
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Resultaat: oprichting van 1 nieuw toernooicircuit

Inhoudelijk is het nieuwe toernooicircuit af. Ook is er een nieuwe 

principekalender waarin dit circuit meegenomen is. Er is gekeken 

naar de rankingpunten van de jeugd en senioren en er zijn 

aanpassingen gedaan om het circuit aantrekkelijker te maken.

Sportparticipatie

AirBadminton Resultaat: Meerjarenbeleidsplan Airbadminton

Het meerjarenbeleidsplan is eind 2023 al geschreven en definitief 

gemaakt. Op dit moment wordt het plan al uitgevoerd.

Resultaat: Zorgen voor brede sportparticipatie

Met het creëren van structurele speellocaties, het 

breedtesportevenement tijdens de NK (Beround AirBadminton 

Experience) en het geven van verschillende clinics 

(Koningsdagspelen, SportsGen, Oranje Draad) wordt ingezet op 

een brede sportparticipatie. Ook worden er op 4 AirBadminton 

toernooien georganiseerd voor alle niveau's. Daarnaast is er aan 

Oldstars een impuls gegeven en hebben de eerste verenigingen 

zich gemeld om te starten. Ook is de actie probeerbadminton.nu 

weer opgestart en hebben de eerste verenigingen zich alweer 

aangemeld.

Veilig sportklimaat

Resultaat: toename van 10% verenigingen die gebruik maken van een VOG voor 

hun vrijwilligers na nulmeting

We inventariseren momenteel welke verenigingen een VOG voor 

hun vrijwilligers hebben en we hebben verenigingen gevraagd om 

hun VCP aan te melden bij ons; verder is met NOC*NSF het 

verstrekken van materiaal van NOC*NSF(zodra klaar)  voor 

verenigingen die al voldoen aan de 4 v's. We inventariseren welke 

verenigingen aan deze basiseisen voldoen. De voorbereidingen 

voor het congres bij de YDO zijn begonnen.

Resultaat: Bereik van 70% van onze verenigingen over de basiseisen voor een 

veilige sportomgeving (te meten via de informatie vanuit de 

integriteitsmanager)

Wedstrijdsport
Verder aan de slag met de vernieuwing van de Bondscompetitie (al aan de slag 

met wijzigingen principekalender, onderzoeken om aantal competities korter te 

maken en hoe we van de 8e en 9e divisies recreantencompetitie kunnen 

maken). Laagdrempeligheid is hierbij een belangrijk element.

Principekalender ligt ter besluitvorming bij bestuur, onderzoek 

naar een recreantencompetitie in het najaar moet nog gebeuren.
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Onderzoek naar haalbaarheid landelijke recreantencompetitie.

Er is een landelijke recreantencompetitie opgezet: de 

Voorjaarscompetitie.

Jeugdcompetitie: evalueren en optimaliseren.

De jeugdcompetitie is geëvalueerd en geoptimalieerd voor het 

seizoen 2024-2025. 

Vernieuwing jeugdtoernooien gekoppeld aan de jeugdcompetitie. Hierbij 

onderzoeken hoe aansluiting kan plaatsvinden met senioren toernooiencircuit.

Vernieuwing aan de jeugdtoernooien is bezig. Er ligt een plan, nu 

moeten de juiste stappen worden ondernomen om het plan goed 

te laten keuren. 

Beleid opstellen voor competitievormen voor personen die nog geen lid zijn 

van BN, bijvoorbeeld bij de recreantencompetitie. Daarbij goed nadenken over 

financiële consequenties.

Er komt een plan ter goedkeuring voor competitievormen voor 

niet leden bij het bestuur.

Dubbelcompetitie evalueren en een besluit nemen over de toekomst van deze 

vorm.

De Dubbelcompetitie is geëvalueerd en er wordt geen vervolg aan 

gegeven.

Resultaat: Besluitvorming na onderzoeken/evaluaties hieronder beschreven

Topbadminton

Nationale selectie

Resultaat: Op drie onderdelen (XD, WD en MS) deelnemen aan Olympische 

Spelen (OS) Parijs 2024. In het gemengddubbel gekwalificeerd met Robin & Selena. 

Resultaat: Een top 8 positie bij de Wereldkampioenschappen. Niet behaald 

Resultaat: Podium bij het EK individueel.

Twee bronzen medailles XD (Robin & Selena) WD (Debora & 

Cheryl) 

S-1 Resultaat: Plek bij de laatste 8 EJK Wordt pas eind november/begin december gespeeld 

Resultaat: Plek bij de laatste 16 WJK Wordt pas in oktober gespeeld 

S-2 Resultaat: RTC programma goed neerzetten richting de toekomst.

Zijn we mee bezig in het topsportplan 2025+ waarin vooral 

Talentidentificatie een belangrijke rol gaat spelen. 

Resultaat: Het opzetten van meer RTC’s.

Waarschijnlijk kan RTC Haarlem toch gaan starten aankomend 

seizoen, daarnaast zijn we aan het onderzoeken wat de 

mogelijkheden zijn in de provincie Utrecht. 

Commerciele activiteiten

webshop Resulaat: affiliate programma uitbreiden

Het affilitateprogramma is gelanceerd. 38 Verenigingen zijn 

inmiddels aangemeld. 

webshop resultaat: verkenning NL kleding in de webshop

Er is nog geen NL kleding in de webshop. Met Victor wordt er naar 

gekeken of dit mogelijk is.
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Webshop Resultaat: Webshop uitgebreid qua assortiment De webshop heeft met Yonexproducten het assortiment 

uitgebreid.Een groter assortiment rackets, shuttles en vanaf dit 

jaar ook nieuwe in het assortiment zijn schoenen (medio juni 

verwacht). 

Let's Play Net Resultaat: doorgaan met verkoop LPN en Bamito SchoolBadminton Aan 50% van de gemeenten is het LPN geintroduceerd.  Voor alle 

doelgroepen worden automation flows ingericht om een grotere 

impact te realiseren. (Basis) scholen wordt het LPN en het Bamito 

programma gezamenlijk aangeboden. In het 1e kwartaal zijn er 2 

netten verkocht en zijn er 11 in offerte status. 

Promotie

Digitale marketing Resultaat: Realisatie van het plan voor digitale marketing

Gebruik van automationflows aan het uitbreiden om efficienter te 

kunnen communiceren.

Nieuwe technologie

Resultaat: nieuwe technologie blijven volgen en huidige tools evalueren en 

gebruik ervan optimaliseren , intensiveren of ermee stoppen ook kijkend naar 

kwaliteit en opbrengst

Wij evalueren voortdurend en optimaliseren daar waar nodig. 

Nieuwe technologien worden op de voet gevolgd.

Story telling

Resultaat: Nog meer investeren in story telling en aantrekkelijke content ook 

betreffende de organisatie

Hier zijn we mee gestart. We delen meer best practises van 

verenigingen, maar laten ook meer zien van bijvoorbeeld topsport 

of dat we zelf als bureau aan de slag zijn met D&I.

Interne communicatie Resultaat: interne communicatie over nieuwe visie Dit volgt zodra de nieuwe visie gereed is

BN-app

Resultaat: Gebruik BN app verder stimuleren met als resultaat in 2024 een 

toename van 20% van het aantal gebruikers Het aantal gebruikers per 1 januari was 5200, op 1 juni is dat 5222

Algemeen
Kaderontwikkeling/ vrijwilligersbeleid Resultaat: Toename van vrijwilligers met 5% De kaderdag 2024 is in voorbereiding. 

Resultaat: 80% behoud van vrijwilligers

Kwantiteit/ kwaliteitsbevordering wedstrijdfunctionarissen

Resultaat : minimaal 10 kandidaten voor de opleidingen voor 

wedstrijdfunctionaris 

De werving continueert en de commissie zijn bezig met het steeds 

verbeteren van de processen/inhoud.

Resultaat: de organisatie van minimaal een workshop op thema , naast de 

bijscholing op (kader)dag Er wordt gekeken naar een dag in de twwede helft van dit jaar.

Visietraject Resultaat: vertaling naar uitvoering en start uitvoering Bekend bij het bestuur.

Meerjarenbeleidsplan 2025+

Resultaat: Proces in gang zetten en realiseren in concreet voorstel voor de 

jaarvergadering 2025 Afhankelijk van Visietraject. 


